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      Śrem, 5 lutego 2021 r. 

 

PAOOR.0003.4.2021.ML 

 

      Pani 

      Katarzyna Sarnowska 

 

      Przewodnicząca 

      Rady Miejskiej w Śremie 

 

 

 Odpowiadając na złożoną między sesjami 25 stycznia 2021 r. przez 

radnego, Pana Tomasza Wojnę interpelację w sprawie modernizacji stadionu 

sportowego w Parku Powstańców Wielkopolskich oraz o przedstawienie 

szczegółowej informacji ( wraz z mapą) dot. planów zagospodarowania 

stadionu w infrastrukturę lekkoatletyczną tj.: skocznia w dal, skocznia 

wzwyż, pchnięcie kulą oraz inne np. rozbieg do konkurencji rzutowych tj. 

rzut oszczepem, rzut piłeczką palantową; 

informuję, że plan zagospodarowania ( mapa) dotyczący II etapu 

przebudowy jest w trakcie opracowania i będzie gotowy do końca I kwartału. 

 Przebudowa dotyczy budowy bieżni lekkoatletycznej z poliuretanu 

wraz z odwodnieniem i oświetleniem oraz dodatkowe elementy infrastruktury 

lekkoatletycznej jak skok w dal, pchnięcie kulą. Na płycie głównej zostaje 

utrzymana funkcja boiska do piłki nożnej. Dodatkowo zostanie przebudowana 

infrastruktura techniczna, utwardzenia, zieleń, chodniki, ogrodzenie itp. 

 

 Odnośnie przedstawionych pytań: 

 

1. Czy możliwe jest zainstalowanie 2 skoczni w dal, co umożliwiłoby 

sprawniejsze przeprowadzenie tej konkurencji np. podczas zawodów 

międzyszkolnych tj. czwartki lekkoatletyczne ( osobno dziewczęta, 

osobno chłopcy). 

 

Informuję, że istnieje możliwość zainstalowania dwóch skoczni w dal 

i zostanie tak zmieniona dokumentacja aby umożliwić ich wykonanie. 

 

2. Czy skocznia w dal będzie wyposażona w dodatkową belkę do odbicia 

dla dzieci młodszych (bliżej piaskownicy) oraz listwę pomiaru 

odległości. 
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Skocznia do skoku w dal będzie wyposażona w dodatkową belkę do 

odbicia dla dzieci młodszych jak również w listwę pomiaru odległości. 

 

3. Czy linie i oznakowanie na bieżni będą zgodne z przepisami PZLA 

w kwestii zróżnicowania dystansów dla różnych grup wiekowych. 

 

Informuję, że linie i oznakowanie bieżni będzie zgodne z przepisami 

PZLA. 

 

4. Czy infrastruktura lekkoatletyczna będzie wyposażona w odpowiedni 

sprzęt lekkoatletyczny tj. płotki lekkoatletyczne, kule, urządzenia do 

skoku wzwyż i inne. 

 

Wyjaśniam, że takie wyposażenie leży po stronie korzystających 

z obiektu.  

Kluby sportowe, które głównie użytkują boiska mają możliwość 

wnioskowania o środki na zakup sprzętu sportowego, służącego szkoleniu 

młodzieży w ramach dotacji sportowych z jednostki samorządu 

terytorialnego. 

 

5. Czy stadion będzie wyposażony w odpowiedni sprzęt do utrzymywania 

czystości i funkcjonalności np. skoczni w dal. 

 

Informuję, iż w ramach przetargu na utrzymanie obiektów sportu 

i rekreacji, podmiot wyłoniony do realizacji zadania jest zobowiązany 

posiadać potrzebny sprzęt, służący utrzymaniu czystości i funkcjonalności 

obiektów. Obecny zarządca jest również do tego zobligowany. 
 

 

 

Otrzymuje: 

radny , Pan Tomasz Wojna 

 

 
Odpowiedzi udzielili: 

Szymon Wasielewski 

Naczelnik PRI 

tel. 61 28 47 145 
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Barbara Jabłońska 

Naczelnik PEU 

tel. 61 28 47 143 


